关于召开第三届中德MEECAL“中亚干旱区生态系统可持续管理与环境演变”学术交流会的第一轮通知
中德干旱区生态与环境联合研究中心计划于2016年9月20日-9月23日,在中国新疆巩留召开第二届“中亚干旱区生态系统可持续管理与环境演变”学术交流会。会议将针对气候变化对中国及中亚干旱区的影响和人类活动对干旱区的影响及环境过程、减缓气候变化、干旱区水资源管理和生物多样性及干旱区生态系统管理等相关内容开展交流与研讨。结合会议内容，将对中德联合合作开展中亚干旱区生态系统可持续管理与环境演变合作研究进行协商。

欢迎相关领域专家学者参加会议。

一、会议主题：

　　1  气候变化对中国及中亚干旱区的影响 

　　2  人类活动对干旱区的影响 

　　3  环境过程 

　　4  减缓气候变化 

　　5  干旱区水资源管理 

　　6  天山山脉生态系统管理和生物多样性 

　　7  天山山脉生态系统可持续管理与区域经济 

　
二、会议安排：
　　会议时间 :2016年9月20日-2016年9月23日 
会议地址:中国新疆 新源  

　　举办单位:中德干旱区生态与环境联合研究中心 

　　承办单位:会议由中国科学院(CAS)新疆生态与地理研究所(XIEG)和德国慕尼黑理工大学（TUM）联合承办 
　  会议日程: 
　　第1天: 交流报告\成果演示 

　　第2天: 交流报告\成果演示 

　　第3天: 上午墙报展示与交流,下午专题讨论会 

第4天: 分组交流 
参会要求：会议语言英语，参会代表报名时须提交英文论文摘要（1000字左右）并填写报名表，在报名截止日之前通过邮件报会议筹备组。

会议不收取会务费，入选优秀论文代表将由中德中心提供国际机票及会议期间宾馆资助，自费代表交通费及会议期间食宿自理。

报名截止时间：2016年5月20日 

联系方式：

电话：+86-991-7671820、+86-991-7671821   +49 (0) 89 54 01 420    
邮箱：sinogermanmeecal@163.com； christian.rumbaur@tum.de  
详情请参阅中德干旱区生态与环境联合研究中心链接：www.sinogermanmeecal.de  
English
The third MEECAL conference “Management of Ecosystems and Environmental Changes in Arid Lands in Central Asia”in Xinjiang, China
　　  

　　The third MEECAL conference “Management of Ecosystems and Environmental Changes in Arid Lands in Central Asia” will take place in Xin Yuan, Xinjiang, China from 19th September to 23rd September 2016. 

The conference will be organized by the Xinjiang Institute of Ecology and Geography (XIEG) der Chinese Academy of Sciences (CAS), China and the Chair of Hydrology and River Basin Management, Technische Universität München, Germany.
The preliminary program is as follows: 

　　Day 1 and day 2: presentations 

　　Day 3: Poster presentations (Morning), Workshop (afternoon) 

　　Day 4: day for your free disposal 

　　Day 5: Excursion 

　　The main topics of the conference are as follows: 

　　1. Impact of climate change to arid lands in China and Central Asia 

　　2. Impact of human activities to arid lands 

　　3. Environmental processes 

　　4. Mitigation of climate change 

　　5. Water resources management in arid lands 

6. Ecosystem management and Biodiversity in Tian Shan Mountains

7. Sustainable management of ecosystem and Socio-economy in the area along Tian Shan Mountains.
　　More detailed information will be provided in the second notice. 

　 　Tel.:+86-991-7671820、+86-991-7671821   +49 (0) 89 54 01 420    
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DEUTSCH 

　　Die MEECAL Konferenz „Management of Ecosystems and Environmental Changes in Arid Lands in Central Asia” in Xin Yuan, Xinjiang, China. Vom 19. September bis zum 24. September 2016 

　　  

　　Die MEECAL- Konferenz „Management of Ecosystems and Environmental Changes in Arid Lands in Central Asia” wird in Xin Yuan, Xinjiang-Provinz, China vom 19. September bis zum 24. September 2016 stattfinden. 

　　  　Die Konferenz wird vom Xinjiang Institute of Ecology and Geography (XIEG) der Chinese Academy of Sciences (CAS), China und dem Lehrstuhl für Hydrologie und Flussgebietsmanagement, Technische Universität München, Deutschland organisiert. 

　　Das vorläufige Konferenzprogramm sieht wie folgt aus: 

　　Tag 1 und Tag 2: Vorträge 

　　Tag 3: Morgens: Posterpräsentationen, nachmittags: Workshop mit Diskussion (Workshop) 

　　Tag 4: Tag zur freien Verfügung 

　　Übergeordnete Themen der Konferenz sind: 

　　  

　　1. Impact of climate change to arid lands in China and Central Asia 

　　2. Impact of human activities to arid lands 

　　3. Environmental processes 

4. Mitigation of climate change 
　5. Water resources management in arid lands 

　　6. Ecosystem management in arid lands (including Biodiversity) 

7. Sustainable management of ecosystem and Socio-economy in the area along Tian Shan Mountains.
Detailliertere Information folgt bald. 
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